

Circular No. (9) 2020

To All Healthcare Facilities

Date: 19 March 2020

**Sub: Suspension of manual hand-over of
healthcare facilities' licenses**

The National Health Regulatory Authority brings to the attention of all private healthcare facilities the following:

As the National Health Regulatory Authority's commitment to ensure appropriate precautionary and preventative measures are taken to reduce the possibility of transmission of the COVID 19 virus and in accordance with the announcement by the Government Executive Committee chaired by HRH Prince Salman Bin Hamad Al Khalifa, the Crown Prince, Deputy Supreme Commander and First Deputy Prime Minister recommending.

The authority announces the suspension of manual deliveries of health facilities' licenses until further notice. An electronic version of the issued facility's license will be sent via email.

Your cooperation is highly appreciated in improving health services in the Kingdom.

تعميم رقم (9) لسنة 2020

إلى جميع المؤسسات الصحية بالمملكة

التاريخ: 19 مارس 2020م


**الموضوع: وقف تسليم تراخيص المؤسسات الصحية
يدويًا**

تلفت الهيئة الوطنية لتنظيم المهن و الخدمات الصحية انتباه جميع المؤسسات الصحية الخاصة إلى ما يلي:

كإجراء احترازي لضمان سلامة عملائنا وموظفينا و بناءً على القرارات الصادرة عن اللجنة التنسيقية برئاسة صاحب السمو الملكي الأمير سلمان بن حمد آل خليفة ولي العهد، نائب القائد الأعلى، النائب الأول لرئيس مجلس الوزراء

تعلن الهيئة عن تعليق التسليم اليدوي لتراخيص المؤسسات الصحية حتى إشعار آخر. وسيتم ارسال نسخة إلكترونية من رخصة المؤسسة التي تم اصدارها عبر البريد الإلكتروني.

هذا ما لزم توضيحه، ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.


الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة
الرئيس التنفيذي